
روزنامه منطقه جنوب کشور

 daryanews_bnd @ yahoo .com :پست الکترونیکی

پنجشنبه 2 مرداد 1399  2 ذی الحجه 1441  
  سال نوزدهم     شماره 3372

4 صفحه    2000 تومان

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

رئیس دانشگاه پیام نور هرمزگان خبر داد
آغاز پذیرش دانشجو بدون کنکور 

در دانشگاه پیام نور

آجرهای اهدایی، دیوار و سقف مدارس را می سازند

سقف های لرزان 
بر سر دانش آموزان هرمزگانی

 عزم استانی و ملی و مشارکت گسترده تر خیرین و صنایع را برای بهبود وضعیت 
مدرسه سازی و نوسازی مدارس فرسوده در استان می طلبد اما این صنایع آنچنان 
که باید و شاید در توسعه آموزشی و ساخت وتجهیز مدارس در ادوار مختلف نقشی 

نداشتند ویا بسیار کم رنگ بوده است.
  مدرسه در مناطق مورد نیاز از جمله روستاها و مسکن مهر  و مناطقی که با کمبود 

مدرسه مواجهند، احداث شود.
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بی توجهی دولت ها به حوزه آموزش و مدرسه سازی را می توان در تشدید محرومیت های هرمزگان موثر دانست
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مدیرکل بنادر و دریانوردی  هرمزگان تاکید کرد
لزوم بهره گیری از ظرفیت های داخلی 

 و استفاده از توان متخصان ایرانی

احمد مرادی  نماینده مردم هرمزگان در دیدار 
با مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور: 

وضعیت آب شرب 
مردم غرب جزیره قشم 

مایه شرمساری است

گرانی اشک بیماران 
را درآورده است
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

مشکل اصلی شهر 
 بندرعباس تخت های 

1آی سی یو است 

2 صفحه 2 را بخوانید

طرح :  امیر کاربخش

صفحه 4 را بخوانید

گروه خبر // در پی تذکر کتبی احمد مرادی به 
وزیر نیرو در خصوص وضعیت آب روستاهای 
هرمزگان، مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
کشــور با وی دیدار و مسائل و مشکلات آب 

رسانی روستاهای هرمزگان بررسی گردید.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمد مرادی نماینده 
هرمزگان در این دیدار بــا انتقاد از وضعیت آب 
شرب روســتاهای هرمزگان گفت: بعد از گذشت 
40 ســال از عمر انقلاب، اینکه هنوز شاهد باشیم 
مردم روســتاها در غرب جزیره قشم برای تامین 
آب شرب بعنوان اصلی ترین لازمه حیات و زندگی 
هر موجود زنده ای تا این حد در مضیقه باشند مایه 

شرمساری است.
   مرادی با بیان اینکه مســئولین در سفر به قشم 

فقط زیبایی ها و مهمان نــوازی مردم این جزیره 
را می بینند و بومیان جزیره هم کام مهمانانشان را 
با گلایه از کمبودها تلخ نمی کنند. اما تصور اینکه 
این مردم در رفاه و آســایش هستند کاملًا غلط 
است. بهتر است مسئولین در سفرهای تفریحی به 
قشــم، محرومیت های قشم را هم ببینند و فکری 
به حال مردم کنند. مردم روســتاهای قشم مردانه 
پای آرمانهای نظام و انقلاب ایســتاده اند و حق 
آنها وضعیت موجود نیســت. قصمی مدیرعامل 
آب و فاضــلاب هرمــزگان نیــز کــه بصورت 

 ویدئو کنفرانس در این نشســت حضور داشــت 
اصلی ترین موانع خدمات رسانی مطلوب به غرب 
قشم را کمبود اعتبار و فرســودگی شبکه توزیع 
عنوان نمود و خواستار مساعدت در این زمینه شد. 
جانباز مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور نیز 
در پایان این نشســت قول داد تا ظرف چند روز 
آینده مشکل کمبود اعتبار رفع و پوسیدگی شبکه 
توزیع نیز تا پایان سال نوسازی گردد. جانباز اظهار 
امیدواری کرد تا پایان سال کلیه مشکلات مرتفع و 

جشن آب در جزیره قشم برگزار گردد.

گروه خبر // کمپین »#ما_ماســک _می زنیم«در شرکت گاز 
استان هرمزگان با مشــارکت داوطلبانه مدیر عامل، رئوسای 
واحد ها، رئوسای ادارات شهرستانی و کارکنان این شرکت و 
بمنظور قدردانی از تلاش های شــبانه روزی و مجاهدانه کادر 
درمان کشور و به خصوص استان،حفظ سلامتی خود و اطرافیان 
 و کاهــش انتقال بیماری کرونا،در محل کار راه اندازی شــده

 است.
   به گزارش  خبرنگار دریا ، کمپین»#ما_ماســک _می زنیم« در 
شــرکت گاز استان هرمزگان و با مشــارکت داوطلبانه مدیر عامل، 
رئوسای واحد ها، رئوسای ادارات شهرستانی و کارکنان این شرکت 

در تیرماه 1399 راه اندازی شده است.
   شایان ذکر است؛ راه اندازی این کمپین در راستای مسئولیت های 

اجتماعی این شرکت بمنظور قدردانی از تلاش های شبانه روزی و 
مجاهدانه کادر درمان کشور و به خصوص استان، حفظ سلامتی خود 
و اطرافیان و کاهش انتقال بیماری کرونا،در محل کار راه اندازی شده 
و پوستر این کمپین که حاوی تصاویر کارکنان این شرکت با پوشش 
ماسک در واحد های مختلف است به صورت مستمر تهیه، تولید و 

بارگذاری خواهد شد.
  امید اســت با رعایت پروتکل های بهداشتی در محیط کار و منزل 
بتوانیم در کاهش و نابودی این بیماری فراگیر به کادر درمان کشور 

کمک نماییم.

رفع مشکلات حمل و نقل سوخت  
برای  جامعه صیادی قشم

ایمن سازي میدان میوه و تره بار 
جدید بندرعباس

احمد مرادی  نماینده مردم هرمزگان در دیدار با مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور: 

وضعیت آب شرب مردم غرب جزیره قشم مایه شرمساری است

راه اندازی کمپین »#ما_ماسک _می زنیم« در شرکت گاز هرمزگان

سیما و منظر شهری
 اولویت شهرداری بندرعباس، در سال جاری

گروه خبــر // دیدار چهره به چهره مردم با مسئولین،تســهیل روند 
خدمت رسانی و شتاب  بخشــیدن به فرآیند حل مشکلات را به  دنبال 

دارد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، فواد حمزوی، مدیر عامل شــرکت گاز اســتان 

هرمزگان در حاشیه دیدارهای مردمی در روزهای سه شنبه هرهفته با مردم، 
اظهار کرد: بدون شک یکی از مهم ترین وظایف مسئولین، ایجاد ارتباطات دو 
سویه مردمی اســت و در این ارتباط دو سویه چهره به چهره، اقناع و جلب 
رضایت ارباب رجوع، رعایت حقوق شهروندی، شناخت و رفع فوری برخی 
از مشکلات مراجعین و پاسخگویی صریح و شفاف از مباحثی است که در این 

دیدارها باید مد نظر قرار گیرد.
   حمزوی تصریح کرد: بدست آوردن رضایتمندی مردم در سیستم اداری نظام 
جمهوری اسلامی ایران باید هدف نهایی تکریم باشد و هر مسئولی نه بخاطر 
دستورالعمل و بخشنامه و نه بعنوان یک وظیفه اضافی در کنار سایر وظایف، 
بلکه بعنوان یک وظیفه انســانی و دینی باید آن را مورد توجه قرار دهد.وی 
اظهار کرد: در حکومت علوی نیز، »پرسشگری« یکی از حقوق مسلم مردم و 
در نتیجه »پاسخگویی« نیز از عمده ترین وظایف مسئولین محسوب می شود.
 شــایان ذکر است در روزهای سه شــنبه هرهفته و از ساعت 8 الی 16 مردم 
می توانند طی دیدار های چهره به چهره و با رعایت پروتکل های بهداشتی، با 

مدیر عامل شرکت گاز استان هرمزگان،دیدار داشته باشند.

دیدار چهره به چهره مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان با مردم

گروه خبر//رئیس دانشــگاه علوم پزشکی 
اســتان هرمزگان گفت : مشکل اصلی شهر 
بندرعباس تخت های آی سی یو است که ثابت 
مانده اســت، ۳۵ تخت در بیمارستان شهید 
محمدی بندرعباس خدمات آی ســی یو به 
بیماران کوویــد ۱۹ می دهند که تمامی آن ها 

پر است.
   دکتر حســین فرشــیدی در نشست خبری که 
به صورت ویدئو کنفرانســی برگزار شــد، افزود: 
هشت شهرستان هرمزگان قرمز و محدودیت های 
گروه ســه و چهار نیز در دو هفتــه اخیر در این 
هشت شهرستان اعمال شده است.وی با بیان اینکه 
قرمز بودن یک شهرستان برحسب تعداد بستری 
و فوتی هاســت و مثبت بــودن کرونا تأثیری در 
آن ندارد، خاطرنشــان کرد: اگر اکنون می گوییم 
شهرستان بشاگرد زرد اســت یعنی موارد مثبت 
وجود دارد اما از ساکنین بشاگرد فوتی نداشته ایم.

فرشیدی با اشــاره به اینکه دو شهرستان نارنجی 
و دو شهرستان زرد در استان هرمزگان نیز وجود 
دارند، خاطرنشان کرد: بخش اورژانس را تقویت 
کرده ایم تا نیاز بخش های درمانی را جوابگو باشیم 
و بتوانیــم نیازها را در ســریع ترین زمان ممکن 
برطرف کنیم.وی با بیان اینکه مشکل اصلی شهر 
بندرعباس تخت ها آی سی یو است که ثابت مانده 
اســت، اضافه کرد: 3۵ تخت در بیمارستان شهید 

محمدی بندرعباس خدمات آی سی یو به بیماران 
کووید 19 می دهند که تمامی آن ها پر است.رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به 
اینکه دلهره بنده در زمان کنونی که آمار رو به کاهش 
است بیشتر از زمانی است که بالا بود، تصریح کرد: 
کارگاه های تعمیراتی و کوچک نیز در استفاده از 
ماسک سهل انگاری کرده و همچنین عدم رعایت 
پروتکل ها در کنار ساحل بندرعباس نیز خطرناک 
اســت.وی با بیان اینکه سخت گیری های دو هفته 
گذشــته نیز ثمراتش کاهش آمار بوده اما اگر باز 
شاهد سهل انگاری باشیم آمارها بالا خواهد رفت، 
اظهار کرد: موارد مثبت و بستری استان هرمزگان 
رو به کاهش است و این امر نتیجه اش کاهش آمار 
فوتی در آینده خواهد شد اما باید بدانیم در بخش 
آی ســی یو همچنان بیمار داریم و نباید کاهش 
آمار سبب سهل انگاری شود.فرشیدی با اشاره به 
اینکه از شنبه گذشــته که آمارها نشان از کاهش 
بستری ها می داد، تست ها را هدفمند کردیم، اظهار 
کرد: کسانی که علامت گفته شده در خصوص کرونا 
را در خود احساس می کنند، سریعاً به مراکز درمانی 
مراجعه کنند تا به وضعیت حاد نرسند.وی ادامه داد: 
به طور حتم رعایت پروتکل ها و ســخت گیری ها 
باید تا پایان سال در هرمزگان باوجود حتی کاهش 
آمارها وجود داشته باشد تا شاهد رشد آن نباشیم.

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با 
اشاره به اینکه خستگی کادر درمان نیز بر هیچ کس 
مشهود نیست، تصریح کرد: طبق دستورالعمل دارو 
به اندازه کافی در بیمارستان های استان هرمزگان 
وجود دارد و از طرفی دیگر تجهیزات مصرفی و 
غیر مصرفی در حال گران شــدن و کار در حال 
سخت شدن است.فرشیدی اضافه کرد: با رعایت 
پروتکل های بهداشتی و زدن ماسک احترام به کل 
جامعه اســت و باید این موضوع را سرلوحه امور 
خود قرار دهیم.وی با اشاره به اینکه بوموسی تنها 

شهرستان سبز کشور در حیطه کروناست، افزود: 
حضور در بوموســی کنترل شده است اما جزیره 
هرمز اکنون نارنجی اســت و رفت و آمد در آن 
بیشتر از جزایری مثل بوموسی است اما در دستور 
کار قرار داریم که از بوموســی نیز تست تصادفی 
گرفته شده و اگر یک مورد مثبت پیدا شود سبز به 
سفید تغییر می یابد.همچنین رئیس اورژانس پیش 
بیمارستانی و مدیر حوادث دانشگاه علوم پزشکی 
استان هرمزگان در این نشست گفت: تنها استانی 
در کشور هســتیم که ۵ شناور آمبولانس دریایی 
داریم که مجهزترین آمبولانس دریایی کشــور و 
دارای تخت آی سی یو است . دکتر قاسمی با بیان 
اینکه کار بسیار عظیم و مهم همکارانم در اورژانس 
در ایام شــیوع کرونا بر هیچ کس پوشیده نیست، 
تصریح کرد: از ابتدای شــیوع کرونا در اسفندماه 
393 نفر، در فروردین 39۲ نفر، اردیبهشــت ماه 
۲۲1 نفر، خردادمــاه 688 نفر و تیرماه  614 نفر 
و مجموع ۲۲48 نفر بیمار مشــکوک به کرونا از 
طریق اورژانس جابجا شدند.وی با اشاره به اینکه 
6۷ نفــر از کارکنان اورژانــس نیز به کرونا مبتلا 
شدند، اظهار کرد: در سه ماهه نخست سال جاری 
1۲160 مأموریت انجام شــده کــه 38 مورد آن 
اورژانس هوایی است و ۵۲ مورد انتقال از جزایر 
استان هرمزگان صورت گرفته است.   قاسمی با 
بیان اینکه تاکنون 10 زایمان موفق، ۲ احیای موفق 
و ۲ احیای ناموفق در آمبولانس ثبت شده است، 
اظهار کرد: در سال جاری مجموع ۵۲ نفر از جزایر 
هرمز و قشم بیمار اعزام شده است که نسبت به سال 
گذشته با کاهش 1۵ درصدی روبه رو بوده است.به 
گزارش ایسنا  ؛ رئیس اورژانس پیش بیمارستانی 
و مدیر حوادث دانشــگاه علوم پزشــکی استان 
هرمزگان در پایان از کاهش 36 درصدی تماس 
مزاحم با مرکز اورژانس استان هرمزگان خبرداد و 

این آمار را ۲۷049 مورد دانست.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

مشکل اصلی شهر بندرعباس تخت های آی سی یو است 



شهردار بندرعباس تاکید کرد
سیما و منظر شهری، اولویت شهرداری بندرعباس 

در سال جاری
  گروه خبر // شهردار بندرعباس از توجه ویژه به سیما، منظر 
و فضای سبز شــهری به عنوان اولویت جدی این شهرداری در 
سال جاری یاد کرد.به گزارش خبرنگار دریا ، عباس امینی زاده 
در دومین جلسه کمیسیون ســیما، منظر و فضای سبزی شهری 
اظهار کرد: توجه به زیباسازی و ساماندهی تبلیغات شهری امری 
ضروری در مناسب سازی محیط شهر است.وی با اشاره به اینکه 
برخورد با دیوارنویســی ها یک امر مهم و اساسی در این مسیر 
است، افزود: در ســال جاری، نگاه به اجرای پروژه های مرتبط 
با سیما و منظر شهری، اولویت اصلی بوده و در دستور کار قرار 
گرفته است.شــهردار بندرعباس با بیان اینکه رویکرد اصلی این 
شهرداری در سال جاری پرداختن به زیباسازی شهری و فضای 
سبز است، ادامه داد: پرداختن به مسائل جزئی که در بهسازی منظر 
شهری تاثیرگذار است، باید در دستور کار اعضای این کمیسیون 
باشد.امینی زاده با تاکید بر اینکه برخورد قانونی با دیوارنویسی ها 
یکی از اقداماتی است که در این زمینه باید پیگیری شود، گفت: 
اجرایی شــدن جدی ضوابط مربوط به تابلوهای صنوف، یکی 
دیگر از ضروریات در بهســازی سیما و منظر شهری بندرعباس 
است.این مقام مسئول تاکید کرد: نگهداری و تعمیرات المان های 
ساخته شده نیز باید در دستور کار شهرداری های مناطق سه گانه 
و همچنین ســازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری قرار داشته 
باشــد.اضافه می شود، در ادامه این جلســه پیشنهادات مدیریت 
زیباســازی سازمان سیما، منظر و فضای ســبز شهری پیرامون 
زیباسازی، المان سازی ها و غیره در این کمیسیون مورد بررسی 

قرار گرفت.

رفع مشکلات حمل و نقل سوخت  
برای  جامعه صیادی قشم

  گروه خبر // رئیس شیلات شهرستان قشم به همراه فرمانده 
یگان حفاظت منابع آبزیان شــیلات هرمزگان با فرمانده نیروی 
انتظامی شهرستان قشم در راستای رفع مشکلات جامعه صیادی 
دیــدار کردند.به گزارش  خبرنگار دریــا ،در این دیدار رئیس 
شیلات شهرستان قشــم با بیان اینکه مشکلات حوزه سوخت 
از جمله حمل و نقل آن معیشــت جمعی از صیادان جزیره قشم 
را در تنگنا قرار داده گفت : علت این امر نبود  جایگاه سوخت 
در اســکله صیادی شهر قشم است که  سبب شده این قشر برای 
تامین ســوخت خود به جایگاه های درون شهری مراجعه کنند.
محمد پــرورش  افزود صیادان تا چندی پیش ســوخت را از 
جایگاه روســتای طولا واقع در حدود پنج کیلومتری شهر قشم 
تهیه و به اســکله منتقل می کردند که اخیرا محل سوخت گیری 
آنان به روستای رمچاه در حدود 18 کیلومتری تغییر یافته است.
وی ضمن تشــکر از همکاری مسئولین و دستگاه های اجرایی 
شهرســتان قشــم گفت : خوشــبختانه طی دیدار با امام جمعه 
این شهرستان و همچنین نشســت مشترکی با نیروی انتظامی و 
دســتگاه های مرتبط با حمایت فرمانداری شهرستان روند حل 
مشکل آغاز شده است.پرورش با بیان اینکه  ماشین ویژه حمل 
ســوخت برای صیادان این منطقه در نظر گرفته خواهد شــد تا 
ســوخت مورد نیاز را به اســکله منتقل کند افزود:انتظار است 
تعاونــی یا نماینده ای از جامعه صیــادی منطقه نیز به موضوع 
ورود کرده و پخش ســوخت به صورت خرد در اســکله را بر 

عهده بگیرند.
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سرمقاله

  افزایش هزینه های درمان بیماران باعث شده است که بیماران به 
غیر از رنج بیماری، رنج هزینه های درمان، نوبت ویزیت و عمل و... 
را داشته باشــند و حتی آنهایی که بیمه دارند و انتظار دارند خدمات 
رایــگان درمانی را در مراکز طرف قرارداد دریافت کنند، به راحتی به 
این خدمات دســت نمی یابند.جوانی که در اثر یک حادثه در محل 
کارش، لگنش صدمه می بیند و چندین ماه پیگیر مراحل درمانی است 
و تمام دارایی خود را صرف آزمایــش و دارو، ام آر آی و.... کرده و 
هنوز درمان نشــده است و حال پزشک او را به بیمارستان خصوصی 
ارجاع داده است که در گام نخست گفته اند بایستی ده میلیون تومان 
به حساب بیمارستان واریز کنید که این بیمار توان پرداخت این هزینه 
را ندارد. حتی وقتی بیمه تکمیلی هم داشته باشی و توان پرداخت این 
هزینه را نداشته باشی تا بعد از بیمه تکمیلی دریافت کنی، نمی توانی 
وارد ســیکل درمان شوی و بیمارستان های خصوصی بایستی برای 
چنین بیمارانی راهکارهایی بیندیشند.بیماری دیگر که هرهفته بایستی 
برای شــیمی درمانی از روستایی دورافتاده به شهر بیاید و هزینه چند 
میلیونی ایاب و ذهاب و اسکان چند روزه و دارو ودرمان و.... را بپردازد 
و درآمدی جز یارانه ندارد و نهادهای حمایتی هم حمایتش نمی کنند، 
درد نداشتن هزینه درمان و... هم به دردهایش افزوده می شود.گرچه 
مقام معظم رهبری تاکید داشته اند که بیمار به غیر از رنج بیماری نباید 
رنج دیگری داشته باشد، اما به دلیل بی تدبیری دولت در حوزه های 
 مختلف و دستگاه های متولی، بیماران با مشکلات فراوانی مواجهند و

هزینه های بالای درمان اشک چشم بیماران را در آورده است. وقتی 
بیماری با گریه التماس می کند که برای درمانش یاریگرش باشــند و 
صاحبکار او راتهدید کرده که اگر زودتر حالش خوب نشــود وبه کار 
برنگــردد، وی را از کار اخراج می کند و تمــام دارایی اش را صرف 
درمانش کرده و هنوز بهبودی حاصل نشــده باشد، مسئولان بایستی 
پاســخ دهند که چه کســی و کدام نهاد حامی چنین بیمارانی است؟ 
متاسفانه مشکلات بیماران روزبه روز در حال افزایش است وبرخی 
از پزشکان هم بجای طبابت به فکر تجارت هستند و بعضی از بیماران 
 ناتوان مالــی و محروم را نیز به بیمارســتان های خصوصی ارجاع 
می دهند تا بر مشکلات شــان افزوده شود و اگر بیمار هم اعتراضی 
داشــته باشد، پزشک می گوید که بیمار را عمل و درمان نمی کند که 
بایستی دستگاه های نظارتی بر این شیوه برخورد برخی از پزشکان 
نظارت داشــته باشند. در استان هرمزگان که همواره کمبود پزشک و 
تخت بیمارستانی وجود داشته است وبه همین دلیل هم برخی بیماران 
برای درمان به سایر استان ها رفته اند وبرخی دیگر که توان مالی برای 
رفتن پیش پزشکان در استان و یا خارج از استان ندارند، مجبورند با 
بیماری بســوزند وبسازند که برخی جان شان را از دست می دهند و 
برخی از بیماران اعضایی از بدنشان را از دست می دهند وبرخی هم 
زندگی سختی را می گذرانند. در این شرایط سخت اقتصادی بایستی 
دولت حمایت های بیشتری را از این بیماران داشته باشند و از آن طرف 
نیاز است بیمارستانی خیریه تخصصی وفوق تخصصی در استان محروم 
هرمزگان داشته باشیم تا بیماران محروم و فقیر در این بیمارستان تحت 
درمان قرار گیرند و بخاطر فقر مالی، سلامتی و جان شان به خطر نیفتد.
    علی زارعی

گرانی اشک بیماران را درآورده است

   گــروه خبر // همزمان بــا راه انــدازی میدان میــوه و تره بار 
جدید الاحداث، طرح ایمن سازی معابر منتهی به میدان کلید خورد.

   بــه گزارش خبرنگار دریا ، معــاون مطالعات و ایمني ترافیک این 
ســازمان با اشــاره به احداث و بهره برداری از میدان میوه و تره بار 
بزرگ در بندرعباس، اذعان کرد: استاندارد و ایمن سازی معابر منتهی 
به میدان میوه و تره بار، چندی قبل از بهره برداری از این میدان مورد 
بررسی و بازدید  قرار گرفت و قبل از افتتاح این پروژه ؛ عملیات ایمن 
سازی معابر این میدان به پایان رســید.وی در ادامه افزود: این ایمن 
سازی با توجه به نیاز سنجی و بازدید های بعمل آمده از طریق نصب 
تابلو، علائم و بشکه ایمنی ترافیکی صورت پذیرفته است. مهران باوقار 
هدف از نصب تجهیزات ترافیکي و تابلوها را افزایش ایمنی و کاهش 
تصادفات عنوان کرد و گفت: تامین ایمنی شــهروندان و نصب تابلو و 
علائم از برنامه های در دست اجراء معاونت مطالعات و ایمنی ترافیک 
سازمان است.وي در پایان نقش  ایمن سازی معابر در افزایش ضریب 

ایمنی تردد خودروها و عابران پیاده مهم دانست .

ایمن سازي میدان میوه و تره بار 
جدید بندرعباس

پشت پرده سیاست 

تازه های مطبوعات  
 روزنامه جام جم صفحه اول خود را به عکســی از مرحوم روح ا...رجایی ســردبیر 
فقید این روزنامه که ۲دو روز پیش به دلیل کرونا درگذشت، اختصاص داد. برخی از 
روزنامه های دیگر مثل کیهان، فرهیختگان ، ایران،همشهری و آفتاب یزد مطالبی را در 

این خصوص کار کردند.
آفتاب یزد- منصور مظفری مدیرمســئول این روزنامه با لحن انتقادی در یادداشتی با 

عنوان »آقای روحانی! بس است« خطاب به رئیس جمهور نوشت :
  »همه  حرف ما همین چند کلمه اســت که بازی های نخ نما شــده  دلاری را مردم 
می دانند و از حفظ شده اند ولی آن چه مطالبه امروز مردم است پایان دادن به این صعود 
ســاعتی و روزانه دلار اســت همان دلاری که وقتی از 1000تومان به 3000 تومان 
رسید، روحانی چنان به احمدی نژاد پرخاش کرد که مطمئن بودیم در همه هشت سال 
این دولت، دلار از 3000تومان فراتر نخواهد رفت اما این روزها فقط امیدواریم از 30 

هزار تومان بالاتر نرود و این جاست که می گوییم: آقای روحانی دیگر بس است!«
ایران- این روزنامه در پاســخ به این پرسش که »رئالیسم اقتصادی ایران چیست؟ « 
4 واقعیت اقتصادی ایران را که اکنون با آن مواجه اســت تشریح کرد : » 1. تحولات 
بازار ارز توســط صادرکنندگان غیر متعهد ۲. تحریم و محدودیت های ناشی از آن 3. 
برخی از قوانین و مقررات بین المللی مثل fatf که شــرایط را پیچیده تر کرده است. 

4. پاندمی کرونا «
متهم جای شاکی نشست! 

در اتفاقی عجیب موضع  سخنگوی وزارت خارجه کشورمان درباره احتمال شکایت 
تهران از سئول به دلیل بلوکه کردن پول های جمهوری اسلامی، موجب اعتراض وزارت 
خارجه کره جنوبی شــد. بر اساس گزارش های موجود، حدود ۷ تا 9 میلیارد دلار از 
دارایی های ایران که عمده آن حاصل فروش نفت به کره جنوبی اســت دو سال است 
که در این کشــور بلوکه شده و سئول اجازه انتقال آن به ایران را نمی دهد.سید عباس 
موسوی در واکنش به این اقدام کره ای ها هشدار داده بود: »در صورت عدم نتیجه گیری 
از فعالیت های دیپلماســی و تداوم یاغی گری های کره جنوبی ضمن احضار سفیر این 
کشور، مطالبات قانونی ایران را از طریق مراجع بین المللی پیگیری خواهیم کرد.« اما 
روز گذشــته »کوه کیونگ ســوک« یک مقام وزارت خارجه کره جنوبی در تماس با 
»سعید بادامچی شبستری« سفیر ایران در سئول، از اظهارات اخیر سخنگوی وزارت 
خارجه ایران مبنی بر احتمال شــکایت از کره جنوبی به دیوان دادگستری بین المللی 
ابراز تاسف کرد. کاربران فضای مجازی به این رفتار عجیب کره جنوبی واکنش نشان 
دادند از جمله کاربری که این رفتار را شبیه به یک لطیفه دیده تا یک اقدام دیپلماسی 
و نوشــته: »جوک روز اینه که کره جنوبی سفیر ایران تو سئول رو احضار کرده برای 
این که چرا ایران می خواد برای زنده کردن میلیاردها دلار پول بلوکه شده اش که کره 
جنوبی بالا کشــیده ، کار رو به شکایت بکشونه« یا کاربر دیگری که فراموش کردن 
اولویت ها را نتیجه گستاخی مسئولان کره جنوبی می داند و نوشته : »وزارت خارجه 
کره جنوبی ســفیر ایران رو احضار کرده که بگه چرا گفتید بدهی ۷ میلیارد دلاریتون 
رو که ۲ ساله ندادیم از مجامع بین المللی پیگیری می کنید! فکرش هم قشنگه اگه ۲ 
میلیون هشتگ ترند بشه که پولمونو پس بدید ولی نمیشه چون ما باید مشغول اعدام 

کنید اعدام نکنید باشیم.«

 انتقاد از رائفی پور در روز تکذیب نقش حجاریان در واردات گندم 
ســخنگوی دولت با رد ادعاها درباره دست داشتن سعید حجاریان در واردات گندم اعلام 
کرد که واردات گندم صرفا در انحصار دولت است. چندی قبل بود که توئیت جنجالی یکی 
از نمایندگان مجلس در باره حجاریان و این که او »با استفاده از فضای تضعیف شده تولید 
داخلی اقدام به واردات محموله های گندم از خارج از کشــور کرده است.« خبر ساز شد 
تاجایی که در توئیتر هشتگ »سلطان گندم« درباره این تئوریسین جریان اصلاحات داغ 
شد. با این حال  علی ربیعی در نشست خبری خود در پاسخ به این سوال که آیا حجاریان 
نقشی در واردات گندم داشته یا خیر؟ اظهار کرد:» من حذف بودجه گندم و همچنین نقش 
فردی در این موضوع را که خارج از دولت است ، تکذیب می کنم.« به گزارش خبر آنلاین 
 سخنگوی دولت  با اشاره به این که تصمیمات دولت تابع فردی از بیرون نیست ،تاکید کرد:

» واردات گندم صرفاً در انحصار دولت است و ما تنها خرید گندممان برای ذخایر استراتژیک 
است نه برای مصرف.« اگرچه توئیت علی خضریان نماینده تهران با تکذیب  ربیعی  ظاهرا 
مختومه شده اما این موضوع در توئیتر کماکان جزو موضوعات داغ است. عده ای با پذیرش 
 این ادعا به ســراغ حجاریان رفتند و تئوریسین جریان اصلاحات را به باد انتقاد گرفتندو 
عده ای هم در طرف مقابل از او حمایت کردند.اما موضوع دیگری که درباره این سوژه در توئیتر 
 مورد توجه قرار گرفت ورود علی اکبر رائفی پور به این ماجراست. رائفی پور براساس آن چه 
»شنیده های موثق« خود نامید و همچنین مویداتی که براین فرضیه یافته بود،  در صفحه توئیتر 
خود خطاب به حجاریان مدعی شد که » خانواده شما جدیدالاسلام هستند وحضرتعالی تبار 
یهودی دارید« این توئیت رائفی پوررا برخی کاربران آبی بر آتش هشتگ سلطان گندم دانسته 
ونوشــته اند که باعث شده قضیه ادعای ورود حجاریان در واردات گندم به حاشیه برود و 
توئیت ها روی بحث و جدل بر سرمذهب و دین خانواده حجاریان متمرکز شود! در همین 
زمینه  کاربرتوئیتری نوشت: » کاری به رائفی پور ندارم اما قضیه واردات گندم و ضربه به 
معیشت مردم نباید با سر و صدای الکی و دعواهای خاله زنک حزبی  و حمایت بی مورد 
نادیده گرفته شود.« یا دیگری با اشاره به این که این قضیه گندم باعث شده بود که حجاریان 
 به گوشــه رینگ برود و دراین باره پاسخگو باشــد نوشت که » رائفی پور با یک توئیت 
حاشــیه ای حجاریان رو از گوشه رینگ در آورد و جای ما رو با اون عوض کرد. شنیدم 
رائفی پور رسانه هم درس میده!« و حجت الاسلام سید سعید لواسانی امام جمعه لواسان نیز 
با اشاره به این که یهودی خواندن حجاریان مشکلی را حل نمی کند در صفحه توئیتر خود 
نوشت: »باید افکار سعیدحجاریان نقد شود تا سره از ناسره بازیابی شود و این مسیر را باید 

از راه اخلاق رفت نه اتهام زنی«.
احتمال کاندیداتوری پزشکیان برای 1400 قوت گرفت 

درحالی که برخی گمانه زنی ها از احتمال حضور مســعود پزشکیان نماینده اصلاح طلب 
مجلس در انتخابات ریاســت جمهوری  1400 حکایت دارد، برخی شنیده های خراسان 
حاکی است که او به طور تلویحی این مسئله را تایید کرده است. پزشکیان نایب رئیس اول 
مجلس دهم و وزیر ســابق بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و از چهره های سرشناس 
اصلاح طلب است. یک منبع نزدیک به  پزشکیان  در گفت وگو با خراسان  از قوت گرفتن 
احتمال کاندیداتوری وی خبر داد و افزود : این مسئله احتمالا به زودی اعلام عمومی خواهد 
شد . در همین حال پزشکیان  در جمعی که بر حضور وی در انتخابات  1400تأکید داشتند 
گفته است: فعلا درحال ارزیابی وضعیت هستم ودر صورتی که به این نتیجه برسم که حضورم 

در انتخابات 1400 می تواند برای کشور مفید و موثر باشد، اعلام نامزدی خواهم کرد.

گروه خبر// دکتر خیری گفــت: ثبت نام بدون 
کنکور در دانشگاه پیام نورصرفاً بر اساس سوابق 
تحصیلی صورت می پذیرد و از روز یکشنبه مورخ 
۹۹/0۵/0۵ آغاز و لغایت ۹۹/06/02 پایان می پذیرد.

   بــه گــزارش خبرنگار دریا، دکتــر محمد خیری 
 رئیس دانشــگاه پیــام نور هرمزگان بــا بیان اینکه 
ثبت نام و پذیرش دانشــجو در این واحد دانشگاهی 
بدون کنکور و صرفا بر اساس سوابق تحصیلی است، 
گفت:زمان ثبت نام از روز یکشنبه مورخ 99/0۵/0۵ 
آغاز و لغایت 99/06/0۲ پایــان خواهد پذیرفت.
دکتر خیری، اظهار داشــت: ثبت نام  در 14 واحد و 

مرکز دانشــگاه پیام نور هرمزگان شروع شده است و 
منحصراً به صورت اینترنتی می باشــد و علاقمندان 
 به تحصیــل در بزرگترین دانشــگاه دولتی پیام نور 
می توانند جهت ثبت نام به سایت سازمان سنجش به 
نشانیwww.sanjesh.org مراجعه نمایند.وی با 
اشــاره به اینکه دانشگاه پیام نور، در ایام کرونا علاوه 
بر اینکه توانست آزمون های خود را به صورت غیر 
حضوری و الکترونیکی برگزار نمایید، آزمونهای سایر 
دانشگاهها و موسســات را نیز به بهترین نحو ممکن 
برگزار نمایید، خاطر نشان کرد: دانشگاه پیام نور نسبت 
به سایر دانشگاه سرآمد، پیشگام و پیشرو است.رئیس 

دانشگاه پیام نور هرمزگان با تاکید بر اینکه دانشگاه 
پیام نور برای رفع دغدغه ی مالی و شهریه دانشجویان 
نیز چاره ی اندیشده اســت، اظهار داشت: علاوه بر 
وام صندوق رفاه دانشجویی، دانشگاه با انعقاد تفاهم 
نامه با 3 بانک عامل تســهیلاتی با کارمزد پایین و با 
شرایط آسان برای دانشــجویان فراهم کرده است که 
هیچ دانشجویی جز تحصیل، دغدغه دیگری نداشته 
باشد.دکتر خیری، تصریح کرد: دانشگاه پیام نور علاوه 
بر بانــک ها با بنیاد علوی نیز تفاهم نامه منعقد کرده 
برای دانشجویان محروم کمک های شایانی می باشد.
وی، اظهار داشت: دانشجویان شاهد و ایثارگر معاف از 

پرداخت شهریه هستند.رئیس دانشگاه پیام نور استان 
هرمزگان  در بخش دیگری از ســخنان خود با تاکید 
بر حوزه پژوهشی دانشگاه، عنوان کرد:بر اساس پایگاه 
مرجع دانشــگاه های ایران uniref.irدانشگاه پیام 
نور برترین دانشگاه کشور در انتشارات مقالات علمی 
قرار گرفته است و تعداد مقالات کنفرانس های داخلی 
۲9۵۵ مقاله به چاپ رســانده و موفق به کسب رتبه 
برتر نسبت به سایر دانشگاه ها شده است.دکتر خیری 
با اشاره به تفاهم نامه که با پژوهشگاه قوه قضائیه منعقد 
شده، افزود: پژوهشگاه قوه قضائیه از پایان نامه های 
دانشجویان حمایت می کند.وی با اشاره به تجهیزات 
آزمایشــگاههای دانشــگاه پیام نور، اظهار داشت: 
علاوه بر دانشجویان این واحد دانشگاهی، محققان و 
پژوهشگران نیز می توانند از سامانه شاپنا و امکانات 

دانشگاه پیام نور بهره ببرند.

رئیس دانشگاه پیام نور هرمزگان خبر داد

آغاز پذیرش دانشجو بدون کنکور در دانشگاه پیام نور

گروه خبر // نائب رئیس کمیسیون انرژی مجلس، 
تامین خوراک مینی پالایشــگاه ها را با توجه به 
سودده بودن این پالایشگاه ضروری دانست و از 
اعلام آمادگی وزیر نفت جهت کمک برای تامین 

این خوراک خبر داد.
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ احمد مــرادی بر 
ضرورت خوراک  رســانی از طریــق خط لوله اصلی 
به مینی پالایشــگاه  ها تاکید کرد و گفت: حمایت از 
ســرمایه گذاران مینی پالایشــگاه  ها ضروری است 
چراکه مهمترین مشکل سرمایه  گذاران، تامین خوراک 
پالایشگاه  های آن ها اســت. اکنون خوراک این مینی 

پالایشــگاه  ها از طریق جا به جایــی تانکر صورت 
می گیــرد که به هیچ عنوان برای آن ها مقرون به صرفه 
نیســت لذا باید بتوانند خوراک خود را از طریق خط 
لولــه دریافت کنند.نماینده مردم بندرعباس، قشــم و 
ابوموسی در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: به عنوان 
مثال پالایشگاه ســتاره خلیج فارس یک پالایشگاه 
بالادستی است که اطراف آن پالایشگاه  های کوچکی 
وجود دارد که باید به خــط لوله اصلی خوراک  دهی 
متصل شوند. این خوراک همان نفت خام و گاز است.
 وی به تولید فرآورده های سبک نفتی در پالایشگاه های 
کوچک اشــاره کرد و افزود: 8۵ درصد تولیدات این 

پالایشگاه  ها را فرآورده های سبک مانند بنزین، نفت 
گاز و نفت سفید تشکیل می دهد و تنها 1۵ درصد از 
محصولات این پالایشگاه  ها را فرآورده های سنگین 
تشــکیل می دهد؛ بنابراین احداث و حمایت از این 
پالایشگاه ها سودده است.نائب رئیس کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اســلامی با یادآوری اعلام آمادگی 
وزیر نفــت مبنی بر کمک جهت تامین خوراک مینی 
پالایشــگاه ها، افزود: آقای وزیــر باید به مجموعه 
پایین دستی خود دستور دهد که این همراهی در همه 
ایام ادامه داشــته باشند چراکه این مینی پالایشگاه به 
است و نیاز به حمایت جدی وزارت نفت دارد.طور صد درصدی توسط بخش خصوصی ایجاد شده 

 احمد مرادی نائب رئیس کمیسیون انرژی مجلس: 

سوددهی قابل  قبول برای تامین خوراک مینی  پالایشگاه  ها وجود دارد

گروه خبر // مدیــرکل ورزش وجوانان هرمزگان گفت: باتوجه به 
اینکه در سال گذشته افزون بر ۱۱هزار و ۵00 واقعه ازدواج جوانان 
در استان ثبت شــده، در واقع 2۱ هزار جوان موفق به استفاده از 

تسهیلات ازدواج شدند. 
    محمودرضا امیاری به مناســبت ســالروز ازدواج حضرت علی)ع( 
و حضرت فاطمه)س( اظهارداشــت: میزان تســهیلات پرداختی به این 
زوجین با میانگین ســنی مردان ۲6 ســال و زنان ۲۲سال، افزون بر 6 
هزار و 3۷0 میلیون ریال بوده است.وی بیان داشت :متقاضیان تسهیلات 
ازدواج در ۲ ماهه نخســت امسال نیز افزون بر 6 هزار و 866 نفر بوده 
 که از این میزان تاکنون افزون بر 890نفر از جوانان موفق به دریافت این 
وام شده اند.مدیرکل ورزش وجوانان هرمزگان اظهارداشت: ارائه خدمات 
 مشــاوره رایگان در حوزه مهــارت های زندگی قبل،حیــن و بعد از

 ازدواج (، فرهنگ ســازی ازدواج بدون مراسم در شرایط کنونی جامعه 
با تقدیر از زوجین جوان با پویش »من آسان و ساده زندگی مشترکم را 
آغاز می کنم«، طراحی و انتشــار کلیپ، پوستر، برشور، بسته فرهنگی 

مجازی از برنامه های این اداره کل برای جوانان  است.امیاری ابرازداشت: 
حضور زوجین موفق در برنامه های صدا وســیما مرکز خلیج فارس، 
حضور خیران حوزه ازدواج جوانان در برنامه های  رسانه ملی، حضور 
مشــاوران و اســاتید باتجربه حوزه ازدواج و تعالی خانواده در برنامه 
زنده،تهیه طرح هایی در قالب سبد حمایتی جهیزیه جوانان با تخفیف ۵0 
درصدی، برگزاری جشن گلریزان به منظور جمع آوری کمک های نقدی 
خیران برای جوانان و زوجین نیازمند از دیگر برنامه های حوزه جوانان 

در استان است.
   وی یادآورشد: امسال نیز به مناســبت هفته ازدواج از سوی وزارت 
ورزش وجوانان مقرر شــد پویش »ازدواج جوانان با همراهی خیران« 
با رعایت پروتکل های بهداشتی و اســتفاده از ظرفیت فضای مجازی 
در اجرای برنامه ها و انجام خدمات رایگان مشــاوره در سطح استان ها 
صــورت گیرد. به گزارش ایرنا ؛ از یکــم مرداد با آغاز اول ماه ذیحجه 
سالروز ازدواج حضرت علی)ع( و حضرت فاطمه)س( تا هفتم مرداد به  

عنوان هفته ازدواج نامگذاری شده است.

گــروه خبــر // مدیرکل بنــادر و 
با مدیر عامل  دریانوردی در دیــدار 
صنایع  و  ســازی  کشــتی  مجتمع 
ایران )ایزوایکو( بر لزوم  فراســاحل 
تقویت و تعمیــق تعاملات فی مابین 
دستگاههای همکار با التزام عملی به 
شعار جهش تولید تاکید  و بهره گیری 
ایرانی را عامل مهمی  ازتوان و دانش 
در برون رفت از شرایط تحریم عنوان 

کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، »علی رضا 
محمدی کرجی ران« در دیدار با »حمید 
رضائیان اصل« مدیر عامل مجتمع کشتی 
سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( 
 برلــزوم بهره گیــری هر چه بیشــتر از 
ظرفیت های مجموعه هــای داخلی در 
زمینه ســاخت و تعمیر کشــتی با تکیه 
بر تــوان و دانش ایرانی اشــاره کرد و 
مطالعه  انجــام  ضرورت  اظهارداشــت: 
در ارتبــاط با علل و عوامل ســاخت و 
تعمیرات کشــتی هاي خارج از کشور و 
تدوین یک برنامه نظامند به منظور معرفی 
ظرفیتها و پتانســیل های مجموعه های 
توانمند داخلی می تواند کمک شایانی به 
حفظ و گسترش اشتغال مولد در شرایط 

موجود نماید . 
   مدیر کل بنادر و دریانوردی هرمزگان 
گفت: تمام تلاش مجموعه سازمان بنادر 
بر این اســت تا بتواند عــلاوه برانجام 
وظایــف حاکمیتــی خود که تســهیل 
تجارت دریایی  و ایجاد بســتر مناسب 

مبادلات بین المللی در دریاها اســت ، 
با التزام به شــعار جهش تولید، نیازهای 
 دریایــی و بنــدری خود را بــا تکیه بر 
توان داخلی تا جایی کــه امکان دارد از 

مجموعه های داخلی تامین نماید . 
   حمیــد رضائیــان اصــل مدیر عامل 
مجتمع کشــتی سازی و صنایع فراساحل 
ایــران )ایزوایکو( نیز در این دیدار ضمن 
 تبریــک انتصاب »علــی رضا محمدی 
کرجی ران« به ســمت مدیــر کلی بنادر 
و دریانوردی هرمــزگان با بیان ظرفیتها 
موجود در منطقه ویژه اقتصادی کشــتی 
سازی گفت: این منطقه ویژه در محدوده 
ای به مســاحت 1100 هکتــار ایجاد 
شــده که ۵۲00 نفر نیروی متخصص  و 
کارگری در آن مشغول فعالیت می باشند. 

رضا ئیان اذعان داشــت: این مجتمع یک 
منطقه صنعتی اقتصادی معتبر و شــناخته 
شــده اســت که مجموعه های صنعتی و 
مدرن به ویژه مرتبط با کشتی ســازی و 
 صنایع وابسته به آن را در خود جای داده 

است. 
    وی افزود: اقدامات بزرگ و غرورآفرینی 
نظیراجرای پروژه های  فازهای 16،1۷، 
18 و 1۲ پارس جنوبی ماحصل ســالها 
تحقیق و پژوهش متخصصان ایرانی بوده 
کــه در این مجموعه ســاخته و به محل 
منتقل شده است . این مقام مسئول ساخت 
کشتی ایران کاشان، کشــتی شهر کرد و 
کشــتی ایــران اراک وهمچنین تعمیرات 
ادواري واساســی نفتکش های کوچک 
و مگاســایز در مجتمع کشتی سازی را 

برگرفته از توان متخصصان این مجموعه 
دانســت و از آمادگــی مجموعه تحت 
مدیریت خــود جهت تــداوم همکاری 
 بــا اداره کل بنــادر و دریانــوردی در 
زمینه های ســاخت و تعمیر شــناورها 
ســخن به میــان آورد . گفتنی اســت؛ 
همجواری مجتمع کشتی سازی و صنایع 
فراســاحل ایران )ایزوایکو( با بندر شهید 
رجایی بعنــوان بزرگترین بندر تجاری و 
همکاری های مشــترک در زمینه های 
ساخت انواع شناورها مورد نیاز خدماتی 
 بندر و تعمیــرات شــناورهای مختلف 
زمینه هــای بوده که از گذشــته تاکنون 
در قالب توافق نامــه های همکاری بین 
مجموعه کشتی سازی و سازمان بنادر و 

دریانوردی  به انجام رسیده است .

در یکسال گذشته؛

۲۱ هزار جوان هرمزگانی تسهیلات ازدواج دریافت کردند

مدیرکل بنادر و دریانوردی  هرمزگان تاکید کرد

 لزوم بهره گیری از ظرفیت های داخلی و استفاده از توان متخصصان ایرانی

روابط عمومی 
با مصرف مرتب گوشت ماهی و میگو خطر ابتلاء به بيماری گواتر و آسم كاهش می يابد شیلات هرمزگان 

اصلاحیه
در آگهی مزایده شهرداری بندرکوهستک منتشرشده در صفحه 3 این روزنامه در تاریخ 99/5/1 به شماره 
نشریه  3371 زیر نویس آگهی، شهرداری بندر کوهستک صحیح می باشد که بدین وسیله اصلاح می شود
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سال نوزدهم شماره 3372

نقاط قوت و ضعف بندرخمیر در زمینه اقتصاد دریامحور

گروه گزارش// بندرخمیــر از بنادر تاریخی 
جنوب ایران است که اقتصاد دریامحور در آن 

نمود کلی دارد. 
  در بستر تاریخ مســائل متعددی باعث رونق یا 
عدم رونق این بندر تاریخی گردیده اســت که در 
این زمینه می توان بــه نزدیکی این بندر به مراکز 
جمعیتی، نزدیکی بندر خمیر به راه های ارتباطی، 
در جوار مراکز تولیدی بودن، نزدیکی این بندر به 
مسیرهای هوایی در بندرعباس، مسیرهای دریایی 
از طریق خور خمیر و مسیرهای مواصلاتی زمینی 
از طریق مسیر بندرعباس به بندرلنگه، بندر عباس 
به لار و بستک، بندر خمیر به لمزان و بستک و غیره 
اشاره کرد. در کنار مزایای آن می توان به برخی از 
تهدیدها و نقیصه هــای این بندر نظیر نزدیکی به 
مناطق حساس اکولوژیک، عدم امکانات در زمینه 
تجارت دریایی، عدم حضور بخش خصوص عمده 
در بندر، عدم حضور حاکمیتی ســازمان بنادر و 
غیره اشــاره نمود که در ادامه به صورت مفصل به 
آن پرداخته می شود. بندر خمیر با در نظر داشتن 
تمامی مزایا و معایب اقتصاد دریامحور همچنان به 
موجودیت خود به عنوان یک بندر فعال در بستر 
تاریخ ادامه داده اســت و امرار معاش بیشتر مردم 
این بندر تا پیش از ایجاد کارخانه های ســیمان و 
گچ از طریق دریانوردی و ماهیگیری بوده است و 
بعــد از ایجاد صنایع نیز اقتصاد دریامحور یکی از 
مولفه های مهم تامین امرار معاش مردم بندر خمیر 
می باشد. این نوشتار که با حمایت های فرهنگی 
شورای اسلامی شهر بندرخمیر و شهردار فرهنگ 
دوســت و پرتلاش این شهر جناب آقای مهندس 
جواد محمودی به رشته تحریر در می آید در نظر 
دارد بندر خمیر را از نــگاه های متعدد در زمینه 
دریانــوردی و اقتصاد دریا محور مورد مداقه قرار 
دهد تا مشخص گردد که نقاط قوت و ضعف این 
بندر در بســتر تاریخ چه بوده و چه اقداماتی باید 
انجام داد تا نقاط ضعف بســیار کم رنگ گردیده 
و بــر نقاط قوت این بندر از نــگاه دریانوردی و 
اقتصاد دریامحور افــزون گردد.بندر خمیر دارای 
کاربری متعددی در زمینــه دریانوردی و اقتصاد 
دریا محور می باشــد. مناسب ترین کاربری برای 
بندر خمیر کاربری مســافری، شــیلاتی، تجاری 
و گردشگری اســت. این بندر در گذشته از جمله 
بنادری بوده اســت که بسیاری از مسافرانی که از 
 طریق دریا به کشورهای حوزه جنوبی خلیج فارس 
می رفتند از این بندر عازم آن کشورها می شدند. 
از سوی دیگر خور بندر خمیر مکان بسیار مناسبی 
بــرای صید ماهی بوده و لنج هــای بندرخمیری 

 برای صیــد و صیادی به بنادر و جزایر اطراف نیز 
می رفتنــد. صید و صیادی  با قایق و مشــتا نیز 
در این بندر همانند ســایر خلیج فارس رایج بود. 
لنج ها و قایق های صیادی نیز توسط لنج سازان 
 بندرخمیر صورت مــی گرفت. کاربری تجاری و 
حمل و نقل دریایی از بندر خمیر با لنج های تجاری 
به کشــورهای حوزه جنوبی خلیــج فارس رایج 
بود. اقلامی نظیر تره بار، دام زنده، علف خشــک، 
خشکبار، خرما و غیره از بندر خمیر به کشورهای 
بحرین، قطر، امارات متحده عربی و عمان برده و 
در بازگشــت نیز اقلامی نظیر برنج، شکر، روغن، 
وســایل الکترونیکی و غیره  می آوردند. در حال 
حاضر بیشتر ســفرهای دریایی جهت حمل بار 
 به کشــور امارات و بنادر دبی و شارجه صورت 
 می گیرد. کاربری گردشــگری ایــن بندر  نیز در 
ســال های اخیر احیاء گردیده و بــا قایق های 
 مشخص گردشگران را به داخل بخش های متعدد و 
جزیــره های تالاب خور خــوران می برند و هم 
نوعــی امرار معاش برای جوانــان قایق دار بندر 
خمیــر و بنادر اطراف ایجاد گردیده اســت و هم 
باعث حفاظــت از تالاب خور خــوران گردیده 
اســت. به نظر می رســد کاربری گردشگری این 
بندر با وجــود جاذبه های گردشــگری دریایی 
خمیر، جای بسیاری از کاربری ها دیگر را خواهد 
گرفت. بهترین الگــو مدیریتی در این بندر الگوی 
ابزاری می باشــد و رویکرد توسعه ای بندرخمیر 
 نیز ارتقایی می باشــد. نزدیکترین شهر بزرگ به 
بندر خمیر، شهر بندرعباس است که ده مایل دریایی 
تا بندر خمیر فاصله دارد. نزدیکترین مرکز تولیدی 
و معدنی به بندرخمیر کارخانه خاک ســرخ است 
که چهار کیلومتر با خمیر فاصله دارد و نزدیکترین 
مرکز پالایشگاهی نیز نفت و گاز فلات قاره است 
کــه ۲0 مایل دریایی با این بندر فاصله دارد. بندر 
شــهید باهنر در 13 مایلی و فــرودگاه و راه آهن 
بندرعباس، 10 مایل دریایی با بندر خمیر فاصله 
دارد. بنابراین به خوبی مشخص می گردد که بندر 
خمیر پتانسیل پیشرفت در آینده نزدیک را دارد و 
تمام مسیرهای متعدد دریایی، زمینی و هوایی فاصله 
اندکی با این بندر دارند. مساحت اراضی این بندر 
11 هکتار بوده و قابل گسترش تا بیست و چهار 
CD   هکتار را دارد. عمق حوضچه نیم متر نسبت به

و مساحت حوضچه این بندر 1۲ هکتار می باشد. 
 این بندر دارای چهار پســت اسکله شناور اهم از 
تجاری و شــیلاتی بوده دارای امکانات دیگری 
نظیر سیستم های تقســیم جامع دریایی، سیستم 
جامــع مســافرتی، سیســتم مدیریتــی فروش 
اداره  گمــرک،  اداره  حراســت،  گارد،  بلیــط، 
شــیلات، پارکینگ اتومبیل، نمازخانه، سرویس 
بهداشــتی، مخزن آب شــرب، لوله کشــی آب، 

 روشــنایی محوطه، بــرق و مخازن ســوخت 
می باشد. کاربری فعلی این بندر تجاری شیلاتی 
می باشد. شناور طرح آن برای لنج های ۲00 تنی 
با آبخور ۲متر مناسب است. از این بندر کالاهایی 
نظیر نمک، صنایع دســتی، ســبزی خشک، گچ، 
حبوبات و لوازم پلاستیکی صادر و کالاهای ملوانی 
از قبیل مواد خوراکی، لوازم خانگی و روغن صنعتی 
وارد می گــردد. مالکیت بندر در عرصه واعیان با 
شهرداری بندرخمیر اســت و در زمینه مشارکت 
 بخش خصوصی بایــد عنوان نمود کــه تعاونی 
لنج داری و خورنشــینان بنــدر خمیر تا حدودی 
فعال اســت و گمرک و دریابانی نیز در بندر خمیر 
فعال می باشــند.بندر خمیــر علیرغم نقاط قوت 
زیــادی که در زمینه دریانوردی دارد، نقاط ضعفی 
هم دارد که شــامل عمق نامناسب آب برای تردد 
شناورها؛ عدم کفایت اراضی بندر؛ درآمدهای پایین 
بندر از دریانوردی؛ عدم وجود امکانات در زمینه 
تجارت دریایی؛ عدم حضــور همه جانبه بخش 
خصوصی جهت سرمایه گذاری در بندر؛ تعداد کم 
شناورهای تردد کننده به بندر؛ میزان پایین تخلیه 
 و بارگیری؛ عدم رعایت الزامات محیط زیستی در 
فعالیت های بندری و دریایی؛ اســتاندارد نبودن 
شناورها و غیره می باشــد. این مشکلات علاوه 
 بر بندر خمیــر در بنادر دیگر نیز بــه وفور دیده 
 می شود و دلیل کاهش وسایل حمل و نقل دریایی در 
بندر خمیر در بســتر زمان به وجود آمده است. با 
 توجه به عدم صرفه اقتصادی، بسیاری از دریانوردان 

لنج های خود را فروخته اند و بســیاری از لنج ها 
نیز همانند گذشته سفر دریایی نمی روند. به همین 
دلیل درآمدهای بندر کاهش پیدا کرده و بســیاری 
از دریانوردان توان خرید کشــتی های فلزی هم 
 ندارند. ســرمایه داران خصوصی بــه دلیل عدم 
صرفه اقتصادی بــه صــورت کلان وارد عرصه 
ســرمایه گذاری در بندر نمی گردنــد. اما با تمام 
مواردی که عنــوان گردید، بندر خمیــر از بنادر 
مهم خلیــج فارس بــوده و مزایای زیــادی نیز 
 این بنــدر دارد کــه عبارتنــد از 1- نزدیکی به 
ارتباطــات  تولیــدی و صنعتــی؛ ۲-   مراکــز 
 مطلوب پســکرانه ای از طریق زمین، هوا و دریا؛

 3- نزدیکــی بــه جاذبــه های گردشــگری و 
تفرج گاه ها و زیر ساخت های اقامتی؛ 4- امکان 
تامین اشتغال مستقیم و وابسته برای جوامع محلی؛ 
۵- عــدم وجود نگاه تعصــب گرایانه و قومی در 
بندر خمیر؛ 6- علاقه مندی ذی نفعان در توســعه 
فعالیت بنــدری. بنابراین بندر خمیر مزایای خوبی 
برای ســرمایه گذاری دارد که مهمترین آن ها قرار 
داشتن در مسیرهای مواصلاتی و نزدیکی به مراکز 
تولیدی، فرودگاهی و ریلی است و این شرایط در 
بیشتر بنادر ایران مهیا نمی باشد. هر چند نزدیکی 
این بندر به مناطق حســاس اکولوژیک از موارد 
مهم می باشــد که برای توسعه بندر می بایست به 
مسائل زیست محیطی توجه گردد. اما سوال اصلی 
اینجاســت که اقتصاد دریامحور  در بندر خمیر به 
 چه صــورت می تواند پر رونق تــر گردد. به نظر 

می رســد رونق و عدم رونق اقتصــاد دریامحور 
بستگی شدیدی به روابط اقتصادی، تجارت دریایی، 
 میزان عرضه و تقاضای محصولاتی که صادر یا وارد 
می شوند، تسهیل در شرایط صادرات و واردات کالا 
و وجود شرایط مناسب برای تقاضا در بنادر مقصد 
 و اســتاندارد بودن و به روز بودن شــناورها دارد. 
پدیده های جهانی نظیر کرونا که باعث فلج شــدن 
اقتصاد دریا محور گردیده است، در دوران کنونی و 
وجود جنگ های جهانی اول و دوم، عامل مهمی در 
رکود لنج داری و لنج سازی در بندر خمیر همانند 
ســایر بنادر خلیج فارس و جهان بوده است. بندر 
خمیر هم از یک قانون دریانوردی کشوری و جهانی 
می بایست تبعیت نماید و اگر اقتصاد دریامحور در 
ایران و جهان شکوفا باشد بر رونق اقتصاد دریامحور 
در بندرخمیر هم تاثیر خواهد گذاشت و بالعکس. با 
وجود این برخی از پارامترها وجود دارد که می توان 
با رعایت آن در رونق اقتصاد دریا محور بندرخمیر 
تاثیــر گذار بود. از جمله آن ها ایجاد تســهیلات 
برای صادرات و واردات کالا، تشــویق دریانوردان 
 به ایجاد لنج ســازی و لنــج داری از طریق دادن 
وام های کوتاه مدت و بلند مدت، پایین آوردن قیمت 
 سوخت، تسهیل در ورود کالاهای ملوانی و غیره که 
می شود به صورت درازمدت در اقتصاد دریامحور 
 بندر خمیر تاثیرگذار بود. در نوشــتار آتی تلاش 
می گردد، جنبه های دیگری از مشکلات دریانوردان 
بندر خمیر مورد مداقه قرار گیرد تا بتوان راهکارهای 

بهتری برای رفع این مشکلات پیشنهاد داد. 
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خانم حوری چوپانی فرزند محمد  بشماره ملی 5869869676 شرح دادخواست به کلاسه 99/79 شعبه سردشت 
از این شورا درخواست گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که همسرش مرحوم عبداله نگار فرزند 
نوشاد به شماره ملی 5869765994  متولد 1327/04/01 در تاریخ 1397/12/05 که در آخرین اقامتگاه خویش 

برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- حوری چوپانی فرزند محمد به شماره ملی 5869869676)زوجه متوفی(.

2- هوشــنگ نگار فرزند عبداله به شــماره ملی 5869767156. 3- محمد نگار فرزند عبداله به شــماره ملی 
3460002778.  4- علی نگار فرزند عبداله به شــماره ملی 5860033788 . 5-ماه خاتون نگار فرزند عبداله به 

شماره ملی 5869767474 . 6- زهرا نگار فرزند عبداله به شماره ملی 5869768527 .
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از 

متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 
مجید واحدی نوش آبادی - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

حصروراثت
آقای حسن منیری نسب فرزند محمد  بشماره ملی 5869942901 شرح دادخواست به کلاسه 99/80 
شــعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که دخترش 
مرحوم زینب منیری نســب فرزند حسن به شماره ملی 5860118104 متولد 1378/05/28 در تاریخ 
1397/07/05 که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر 

است به:
1-   حسن منیری نسب فرزند محمد به شماره ملی 5869942901)پدر متوفی(.

2-نور خاتون فاتحی اصل فرزند خانک به شماره ملی 5869832837. 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا 

وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 

مجید واحدی نوش آبادی - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

روابط عمومی شهرداری تازیان پایین

در اجرای ماده 6 دســتورالعمل اجرایی آیین نامه حمل و نقل دانش آموزان به شماره 54901 مورخ 99/5/2 و نظر 
به مصوبه کارگروه اســتانی ماده 18 )ســرویس مدارس( ، درنظر است سرویس دهی دانش آموزان مدارس کلیه 
مقاطع تحصیلی در شــهر تازیان پایین به بخش خصوصی واگذار گردد لذا از شرکت های واجد شرایط درخواست 
می شود در ساعات اداری به واحد خدمات شهری بصورت حضوری و با همراه داشتن مهر مربوطه مراجعه وضمن 
ارائه درخواست خود ، اوراق شرکت در فراخوان را دریافت و مدارک و مستندات فراخوان را درپاکت بصورت لاک و 
مهر در اسرع وقت به دبیرخانه شهرداری تازیان پایین تحویل نمایند .هزینه نشر آگهی فراخوان بر عهده متقاضیان 

شرکت در فراخوان می باشد .

فراخوان عمومی ارزیابی شرکت های متقاضی حمل و نقل دانش آموزی

آگهی تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای با ارزیابی کیفی )فشرده(
اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان در 
نظر دارد مناقصه عمومی اجراي پروژه ها بشــرح جدول ذیل را از طریق 
ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزارنماید. کلیه مراحل برگزاری 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی 
پاکت ها ازطریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد(به آدرس

www.setadiran.ir انجام خواهد شد ولازم است مناقصه گران درصورت 
عدم عضویت قبلی،مراحل ثبت نام درســایت مذکور و دریافت گواهی 

امضای الکترونیکی راجهت شرکت درمناقصه محقق سازند.
تاریخ انتشار مناقصه درسامانه تاریخ99/04/31می باشد.

-مهلت زمانی دریافت اســناد مناقصه ازســایت : از روز ســه شنبه 
ســاعت12:00 ظهرمورخ 99/04/31 تا ســاعت 19:00روز دوشنبه 

مورخ99/05/06
- آخرین مهلت تحویل پیشنهادها به همراه سایراسناد تا ساعت19:00روز 

یکشنبه مورخ 99/05/19مي باشد.
- مدت اعتبار پیشنهادها 3ماه از آخرین مهلت تحویل پیشنهادها است.

- زمان بازگشایی پاکت ها: روزدوشنبه مورخ99/05/20درساعت 9:00 
صبح مي باشد.

اطلاعات تماس دســتگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر 

درخصوص اسنادمناقصه :- آدرس : بندرعباس – بلوار علی ابن ابیطالب)ع( 
–نرسیده به میدان فرودگاه اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع 
دستی استان هرمزگان –معاونت توســعه مدیریت و پشتیبانی)جلسه 

گشایش پیشنهادها در سالن جلسات این اداره کل برگزار مي گردد( .
تلفن تمــاس :07633687197-07633687195 تماس حاصل   -

نمائید.اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت درسامانه:
آدرس دفترثبت نام :نام متصدی:آقای امیرمختارجوکار-بندرعباس-بلوار 
امام خمینی-خیابان اتوبوسرانی-ســاختمان علی4-طبقه اول شرکت 

مهندسی یاس ارغوانی

اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان شناسه آگهی: 923098نوبت اول:99/05/01- نوبت دوم:99/05/02

رديف

1

2

3

شماره فراخوان
2099004172000006

2099004172000007

2099004172000008

موضوع مناقصه
تعمیر و مرمت و احیا بافت تاريخی بندر کنگ

ساماندهی و تعمیر قلعه پرتغالی های لارک 

مطالعه وساماندهی و تعمیر دو قلعه پرتغالی ها هرمز و لارک

شهرستان –شهر محل اجرا
بندر لنگه-  بندر کنگ

قشم- جزيره لارک
بندر عباس و قشم- 
جزيره هرمز و لارک

برآورد اولیه )ريال (
21،864،947،002

10،760،335،307

31،757،617،766

مدت زمان اجرا
تا تاريخ 
99/06/31
تا تاريخ 
99/06/31
تا تاريخ 
99/06/31

مبلغ تضمین شرکت درمناقصه )ريال(

1،093،247،351

538،016،765

1،587،880،888

رتبه  مجاز شرکت در مناقصه
حداقل پايه 5- مرمت بناها ،بافتهای تاريخی و مرمت آثار باستانی 

حداقل پايه 5- مرمت بناها ،بافتهای تاريخی و مرمت آثار باستانی

) EPC( دارای گواهینامه صلاحیت طرح و ساخت

 تاکید امام جمعه بندرعباس بر همراهی مردم 
در گذر از تابستان بدون قطعی برق

  در دیدار مدیرعامل شــرکت توزیع برق هرمزگان با حجت الاسلام 
والمسلمین دکتر عبادی نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه بندرعباس، 
چالش های صنعت برق به ویژه در بخش توزیع برق مورد بررسی قرار 
گرفت . دکتر عبادی در این دیدار ضمن تشــکر از مجموعه صنعت برق 
اســتان به ویژه شــرکت توزیع برق  در حفظ و پایداری شبکه و عدم 
اعمال خاموشــی طبق برنامه علیرغم افزایش مصرف برق، همه مردم را 
به همراهی در مصرف بهینه برق  در ساعات اوج مصرف از ساعت 1 تا 
۵ عصر در مرداد ماه دعوت نمود . امام جمعه بندرعباس اظهار داشــت: 
در این روزها که متاسفانه تعدادی از هم استانی های عزیز درگیر بیماری 
کرونا هستند می بایســت همراهی و همدلی بیشتری در جهت گذر از 
تابستان وجود داشته باشد تا شاهد  قطعی ناخواسته برق در هیچ نقطه از 
استان نباشیم.وی در بخش دیگری از سخنان خود به اهمیت تعامل بیشتر 
دســتگاههای اداری استان در پرداخت به موقع هزینه های برق مصرفی 
تاکید کرد و گفت: پرداخت هزینه های برق مصرفی تاثیر بسزایی در رفع 
مشکلات شبکه به ویژه در بخش اصلاح و بهینه سازی تاسیسات برق 
رسانی دارد.مدیرعامل شرکت توزیع برق هرمزگان نیز در این دیدار ضمن 
قدردانی از رهنمودهای دکتر عبــادی در حمایت از تلاش کارکنان در 
جهت تامین و توزیع برق استان از تعامل این شرکت با سایر سازمانها با 
هدف سرعت بخشیدن به اجرای پروژه های برق رسانی خبر داد.مهندس 
عبدی اضافه کرد: تمام تلاش کارکنان شرکت توزیع برق بر این است تا 
خدمات شرکت با توجه به شــرایط بیماری موجود در کمترین زمان و 
به صورت غیرحضوری انجام گردد.مهندس عبدی اظهار داشت: استان 
هرمزگان شــرایط خاصی را در مصرف برق تجربه می کند و باتوجه به 
گرمای هوا و افزایش مصرف برق، وضعیت تامین و توزیع برق در حالت 
هشدار قرار دارد. البته امیدواریم با همراهی مردم در مدیریت مصرف برق 
بویژه در ساعات بعدازظهر پایداری شبکه همچنان حفظ شود تا تابستان 

را بدون خاموشی سپری کنیم.

رئیس سازمان صنعت،معدن وتجارت هرمزگان:
 اقلام بهداشتی مورد نیاز دانش آموزان 

به حد کافی تولید شود
  گروه خبر // رئیس ســازمان صنعــت، معدن وتجارت هرمزگان 
گفت: اصناف و واحدهای تولید کننده اقلام بهداشتی وضروری مقابله با 
ویروس کرونا، باید به حد کافی اقلام بهداشتی مورد نیاز دانش آموزان 
و فرهنگیان استان را تولید کنند تا نیازی به واردات آن نداشته باشیم. 
خلیل قاسمی در نشست بررسی آخرین وضعیت کالاهای اساسی در 
استان افزود: تامین اقلام بهداشتی مورد نیاز بازگشایی مدارس از جمله 
ماسک، ژل ضدعفونی کننده و دستکش برای دانش آموزان و فرهنگیان 
هرمزگان در آستانه سال تحصیلی جدید )99-1400( ضروری است.

وی بیان داشت: باتوجه به فرا رســیدن ماه مهر و بازگشایی مدارس 
براســاس پروتکل های تعریف شده برای آموزش و رورش با تصمیم 
ستاد ملی کرونا، تامین اقلام بهداشتی برای دانش آموزان و فرهنگیان 
درهرمزگان با همکاری فرمانداران شهرستان های تابعه در دستورکار 
قرار گرفته اســت.رئیس ســازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان 
اظهارداشــت: باید تیم های تولید و صنــوف مرتبط را در تامین اقلام 
بهداشــتی و بر اســاس نیاز آموزش و پرورش تقویت نماییم و نیاز 
استان را در اقلام یادشده رفع کرده تا نیازی به واردات نداشته باشیم.
قاسمی همچنین دراین نشست از توزیع گوشت قرمز منجمد با قیمت 
هرکیلوگرم ۵۵0 هزار ریال از روز شــنبه چهارم مردادماه امسال در 
راستای تنظیم بازار وتعدیل قیمت خبرداد.به گزارش ایرنا ؛ وی افزود: 
باتوجه به افزایش قیمت مرغ گرم در کشور و به تبع درهرمزگان، مقرر 
شده تا اطلاع ثانوی شرکت پشتیبانی امور دام نسبت به توزیع گسترده 
مرغ منجمد نیز در استان به ازای هر کیلوگرم 13۵ هزار ریال اقدام کند.

شهردار بندرعباس:
 طرح زیباسازی ورودهای شهر بزودی آغاز می شود

  گروه خبر // شهردار بندرعباس از پاکسازی و آغاز طرح زیباسازی 
ورودی های شمالی و شــرقی شهر در آینده نزدیک خبر داد.به گزارش 
خبرنگار دریا ، عباس امینی زاده در حاشیه بازدیدی که با همراهی جمعی از 
مدیران عمرانی، خدمات شهری و شهرداری منطقه یک برگزار شد، اظهار 
کرد: کار پاکسازی و زیباسازی ورودی های شهر بزودی آغاز  می شود.
وی با اشاره به اینکه طرح ساماندهی این بخش ها تهیه شده و آماده اجرا 
است، افزود: در مرحله نخست، ورودی های شمالی)از سمت حاجی آباد( 
و شرقی)از سمت میناب( پاکسازی شده و اقداماتی در راستای زیباسازی 
این معابر انجام می شود.شهردار بندرعباس خاطرنشان کرد: برای انجام این 
طرح هماهنگی های لازم با سایر دستگاه های مربوطه نیز صورت گرفته و 
طی روزهای آتی شاهد آغاز اقدامات اجرایی آن هستیم.امینی زاده تصریح 
کرد: ساخت المان، ایجاد فضای سبز مناسب، کاشت نخل، جدول گذاری و 
غیره، جزو اقداماتی است که در طرح ساماندهی ورودی های شهر مدنظر 
قرار گرفته است.این مقام مسئول تاکید کرد: با توجه به موقعیت بندرعباس 
در عرصه گردشگری، اقتصادی و تجارت ساماندهی و زیباسازی سیما و 

منظر ورودی های شهر ضروری است.

افتتاح ۲۱ زمین چمن مصنوعی در مدارس هرمزگان 
  گــروه خبر // معاون تربیت بدنی و ســلامت آمــوزش و پرورش 
هرمزگان گفت: در سال جاری ۲1 زمین چمن مصنوعی افتتاح می شود 
و تجهیزات ورزشی با اعتباری بالغ بر پنج میلیارد ریال در بین مدارس 
استان توزیع می گردد.به گزارش خبرنگار دریا ، علیرضا باقری به توزیع 
تجهیزات ورزشی در مدارس اشــاره کرد و گفت: تجهیزات ورزشی با 
اعتباری بالغ بر پنج میلیارد ریال خریداری شد و قبل از سال تحصیلی 
جدید در مدارس استان توزیع می شود. وی افزود: این وسایل در راستای 
کیفیت بخشــی درس تربیت بدنی می باشد و شامل دروازه هندبال، پایه 
والیبال، پایه بسکتبال، پایه بدمینتون و میز تنیس می باشد.باقری ادامه داد: 
در سال تحصیلی پیش رو، ۲1 زمین چمن مصنوعی با اعتباری بالغ بر 
۲0 میلیارد ریال به بهره برداری خواهند رسید و جمع زمین های استان 
به 30 چمن مصنوعی می رسد.معاونت تربیت بدنی و سلامت آموزش و 
پرورش هرمزگان بیان داشت: آموزش و پرورش استان هرمزگان دارای 
160 سالن ورزشی می باشد که در سال جاری نیز چند سالن ورزشی و 

یک اتاق درس تربیت بدنی افتتاح خواهند شد. 

آغاز اجرای شبکه آبرسانی 
به روستای تورگان و شهرک پی پشت قشم 

  گروه خبر // مدیر امور آب و فاضلاب شهرســتان قشم از آغاز 
اجرای شبکه آبرسانی به روستای تورگان و شهرک پی پشت خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا ، ســلمان افروشه که به همراه صفری رئیس 
ناحیه ۲ قشم از اجرای شبکه آبرســانی این مناطق بازدید می کرد، 
افزود: در اجرای این طرح بیش از 13 کیلومتر شبکه آبرسانی احداث 
می شود.وی، اعتبار شبکه آبرسانی به تورگان و شهرک پی پشت را 
۲0 میلیارد و 686 میلیون ریال عنوان کرد و افزود: ساکنین این مناطق 
فاقد شــبکه آبرسانی بوده که پس از اجرای طرح آب مورد نیاز آنها 
از آبشیرینکن مپنا و رمچاه تامین خواهد شد.به گفته افروشه، در حال 
حاضر عملیات ۲.۵ کیلومتر از شبکه آبرسانی تورگان انجام شده است 
که با تکمیل آن دو هزار نفر از اهالی این روســتا و شهرک پی پشت 
از نعمت آب بهره مند می شوند.مدیر امور آبفای شهرستان قشم ادامه 
داد، آب شهرک پی پشت با تکمیل شبکه آبرسانی از آبشیرینکن مپنا 
و آب روستای تورگان نیز از محل آبشیرینکن در دست اقدام رمچاه 

تامین خواهد شد.

خبر
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سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 
و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

 هرمزگان قطب اقتصاد ایــران؛ اما همچنان محروم در 
حوزه های مختلف اســت و بی توجهــی دولت ها به 
حوزه آموزش و مدرسه ســازی را می توان در تشدید 

محرومیت های هرمزگان موثر دانست. 
    متاســفانه حتی امــروز هم اگر به محلات حاشــیه ای و 
بافت های فرسوده وحتی بافت های جدید و مسکن مهر برویم، 
کمبود مدرسه و مدارس فرسوده و نقصان در تجهیز بسیاری از 
مدارس را می توان مشاهده کرد وعلی رغم اقدامات صورت 
گرفته در ادوار مختلف، اما همچنان کاســتی ها وجود دارد و 
عزم استانی و ملی و مشارکت گسترده تر خیرین و صنایع را 
برای بهبود وضعیت مدرسه سازی و نوسازی مدارس فرسوده 
در اســتان می طلبد. استانی که صنایع بزرگش، این استان را 
صنعتی کرده اســت وحتی در ماه های اخیر مسئولان تلاش 
 کردند سلامتش را فدای اقتصاد استان کنند و نامش را از لیست 
استان های قرمزکرونایی خارج کردند، اما این صنایع آنچنان 
که باید وشــاید در توسعه آموزشی و ساخت وتجهیز مدارس 
در ادوار مختلف نقشی نداشتند ویا بسیار کم رنگ بوده است. 
بحران کمبود مدرســه ومدارس پیروفرسوده را بایستی جدی 
گرفت و  بایســتی تا قبل از اینکه دانش آموزان در زیر آوار 
کلاس های فرســوده مدفون شــوند، تمام مدارس فرسوده 
بازسازی شــوند. از آن طرف هم مدرســه در مناطق مورد 
نیاز از جمله روســتاها و مسکن مهر  و مناطقی که با کمبود 
مدرسه مواجهند، احداث شود. اخیرا طرحی با عنوان آجر به 
آجر  جهت مشارکت اقشار مختلف در جهت نهضت مدرسه 
سازی مطرح شــده اســت وانتظار می رود با اطلاع رسانی 
 گسترده از جزئیات این طرح، زمینه مشارکت اقشار مختلف و 
خانواده ها در مدرسه سازی فراهم شود تا روزی فرا برسد که 
هیچ دانش آموزی در استان بخاطر نبود مدرسه در روستایش 
و محل زندگیش از تحصیل باز نماند و یا جان دانش آموزی در 

زیرسقف های لرزان مدارس فرسوده تهدید نشود. 
 »آجربــه آجر« تا رســیدن به پله هــای تحول در 

هرمزگان
   خبرگزاری ایرنا نوشت: طرح »آجربه آجر« با هدف گسترش 
فرهنگ مشارکت مردمی و بسترسازی برای جلب کمک آحاد 
مردم در مدرسه ســازی در دســتور کار اداره کل نوسازی، 
تجهیز و توســعه مدارس هرمزگان قرار دارد؛ طرحی که قرار 
اســت مردم این استان حتی با پرداخت هزینه یک آجر برای 
خود باقیات صالحات ذخیره کنند.بسته تحولی مشارکت های 
مردمی)آجربه آجر( با هدف تقویت مشــارکت مردم در امر 

مدرسه ســازی از ابتدای سال 99 پیگیری و دنبال شده است 
و براساس این طرح هرشخص می تواند حتی با یک آجر در 
ساخت مدرسه مشارکت کند.مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس هرمزگان  به تشــریح پروژه های خیری طرح تحولی 
و اجرایی مشارکت های مردمی )آجربه آجر( در سال جهش 
تولید پرداخت.سید فخرالدین هاشمی گفت: هدف اصلی این 
طرح نهادینه شــدن فرهنگ کار خیر و مدرسه سازی و اینکه 
کمک های خرد مردم منجر به کارهای بزرگ در سطح استان 
می شود، با جدیت دنبال شده است.وی با بیان اینکه در سطح 
استان هرمزگان بیشترین میزان اعتبار، اعتماد و مشارکت مردم 
به اداره کل نوســازی وجود دارد، ادامه داد: طرح آجر به آجر 
به دنبال این است که یک تحول بزرگ در فضاهای آموزشی و 
حمایت  از کمک های خرد تا کلان مردمی ایجاد شود.  مدیرکل 
نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس هرمزگان خرید کامپیوتر، 
میز و نیمکت دانش آموزان و غیره را از زمینه های مشــارکت 
در مدرسه ســازی و کمک های خــرد در تکمیل تجهیزات و 
امکانات مدارس برشــمرد و بیان داشت: تمامی کمک ها به  
صورت جزئی می تواند در تکمیل مدارس نقش مهمی داشته 
باشد.هاشــمی درعین حال اجرایی شدن این بسته تحولی را 

مستلزم همراهی و همکاری همه نهادهای اجرایی استان دانست 
و بیان داشت: طرح »آجر به آجر« با چند سیاست مهم »حفظ 
ظرفیت های موجود به ویژه خیران، ایجاد تنوع در بسترسازی 
برای مشارکت مردم، اهمیت دادن مردم به حوزه مدرسه سازی 
و توسعه فضاهای آموزشی باهم دنبال می شود.هاشمی تکمیل و 
تجهیز مدارس غیراستاندارد از دیگر اولویت های طرح »آجر به 
آجر« عنوان کرد و ادامه داد: شهرستان های بندرعباس، میناب 
و رودان به ترتیب دارای بیش ترین مدارس غیراســتاندارد در 

هرمزگان هستند.  
  ساخت فضای آموزشی ماندگارترین اثر خیران

    وی ادامــه داد: یکــی دیگر از موضوعــات مهمی که در 
اجرایی شدن این بسته تحولی بسیار ویژه به آن نگاه شده توجه 
به حوزه اطلاع رســانی ونقش رسانه هاست، لذا در کالبد این 
طرح نقش رسانه و ضرورت مشارکت رسانه ها در به سرانجام 
رسیدن آن بسیار مهم است.مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مــدارس هرمزگان در این باره گفت: کتمان نمی کنیم که بیش 
از۵00 فضای آموزشی استان غیراستاندارد است؛ اما در کنار 
ضعف ها معتقدیم برای رفع محرومیت ها باید طرح ها و اقدامات  

انجام شده نیز برای مردم پررنگ و بازگو شود.

هاشمی گفت: با وجود شرایط موجود اقتصادی کشور و کمبود 
اعتبــارات ارگان ها، اما اعتبارات مربوط به حوزه نوســازی 
مدارس هرســاله بیشتر می شــود و مردم نیز آثار و برکات و 
طرح های شاخص آن را در مناسبت های مختلف می بینند.این 
مسوول گفت: رشد قابل ملاحظه ساخت وساز و ایمن سازی 
مدارس در ســه ســاله  اخیر نشــان داده که دولت در بخش 

استانداردسازی فضاهای آموزشی جدی عمل می کند.
  ۳۰۰طرح فعال مدرسه سازی در سراسر هرمزگان 

وجود دارد
   وی در خصوص اهمیت کار اداره کل نوســازی، توسعه و 
تجهیز مدارس اســتان هرمزگان نیز گفت:  برآیند کار در این 
مجموعه منجر به تقویت نیروی انسانی سالم و کارآمد برای 
استان خواهد بود، لذا تربیت نیروی انسانی مستلزم تمهیداتی 
اســت که یکی از آن ها احداث فضاهای آموزشــی ایمن و 
استاندارد است.هاشمی با بیان اینکه سازمان نوسازی مدارس 
کشور موضوع احداث فضاهای آموزشی ایمن و استاندارد را 
در سرلوحه برنامه های خود قرار داده و کیفیت ساخت و ساز 
مدارس در زمان حوادث خود را نشان می دهد،  ابرازداشت: 
در زمان سیل و زلزله بســیاری از ساختمان ها دچار آسیب 

می شوند، اما ســاختمان های مدارس ما سرپا و سالم هستند 
و در زمان حــوادث به عنوان یک واحد پشــتیبان و محل 
اسکان در اختیار سایر ارگان های دیگر قرار می گیرند.مدیرکل 
نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس هرمزگان اضافه کرد: در 
راستای تحول در توسعه فضاهای آموزشی کشور، بخش قابل 
توجهی از محرومیت های منطقه جاسک در حوزه کپرزدایی با 
طرح های سازمان نوسازی مدارس کشور برچیده شده است.

هاشمی اعتبار خدمات رسانی سازمان نوسازی مدارس را به 
کیفیت ساخت و ســاز و تجهیز فضاهای  آموزشی دانست و 
ابراز داشت: هم اکنون 300طرح فعال در سراسر استان وجود 
دارد و کارشناسان و ناظران به طور مرتب روند فنی و اجرایی 

کار رصد می شود.
  ۳۰ســال آینــده هرمــزگان درگــرو تحــول در 

مدرسه سازی است
  وی در بخش دیگری اظهارداشت: اگر بخواهیم شرایط استان 
هرمزگان را به سمت کیفیت بخشی فضاهای آموزشی تغییر 
دهیم، چاره ای نداریم جز اینکه مشارکت بین خیران و سازمان 
نوسازی مدارس و هم چنین همکاری صنایع، اتاق بازرگانی، 
شــرکت ها و مردم عمومی را به امر ساخت، توسعه و تجهیز 
مدارس سوق بدهیم.مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
هرمزگان گفت: 30سال آینده هرمزگان درگرو اتفاقاتی است 
که امروز در مدارس ما رقم می خورد؛ اگر مدرســه ای ایمن 
و استاندارد با بسترهای علمی و آموزشی پیشرفته و صنایع 
دیجیتال ساخته شــود، قطع یقین از دل این فضای آموزشی 
دانش آموزانــی کارآمد و متخصص بیرون می آید.هاشــمی 
بیان داشت: مشــارکت صنایع و بنگاه های اقتصادی از محل 
مسوولیت های اجتماعی آن ها در احداث فضاهای آموزشی 
استان موضوعی است که مورد مطالبه مسوولان ارشد استان 
به ویژه اســتاندارهرمزگان از یکسال پیش به صورت جدی 
و ویژه مطرح شــد.وی عنوان کرد: این طرح باعث شده در 
یکسال گذشته تا کنون پنج فضای آموزشی شامل ۷۵ کلاس 
درس با اعتباری افزون بر3۷0 میلیارد ریال توسط صنایع به 
اتمام رسانده اند و علاوه براین حدود هشت طرح دیگر توسط 
صنایع اســتان در حال اجرا دارند که برخی از آن ها شاخص 
و با هزینه هایی بالایی به سرانجام می رسد.مدیرکل نوسازی 
هرمزگان از این استان به عنوان یکی از استان های پیشتاز در 
حوزه مدرسه ســازی نام برد و بیان داشت: اگر همه ارگان ها 
باهم همکاری داشــته باشند به سرعت می توان به چشم انداز 
ترسیم شده در طرح های عمرانی نوسازی مدارس دست یافت.
هاشمی از برنامه های مهم و جدی نوسازی مدارس این استان 
در سال جاری به تکمیل طرح های نیمه تمام خیران اشاره کرد 
و افزود: درحال حاضر درهیچ یک از شهرستان ها هیچ طرح 

خیرساز نیمه کاره و بلاتکلیف نداریم. 
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- ج( از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولتی )ستاد( از مورخ 99/5/1 لغایت 99/5/7 دریافت و تا مورخ 99/5/19 در سامانه ستاد 
بارگزاری و ارسال نماید، همچنین اصل پاکت الف )ضمانتنامه بانکی( و پاکت ب )اساسنامه، مدارک شرکت و گواهی صلاحیت خدماتی 
پیمانکاری( را تا مورخ 99/5/19 به آدرس استان هرمزگان -شهرستان بندرلنگه، شهر بندرکنگ، میدان انقلاب، ساختمان شهرداری، 

واحد امور قراردادها تسلیم نماید.

1- مبلغ تضمین شرکت در مناقصه یا ضمانت نامه بانکی معتبر قابل قبول می باشد.
2- برندگان اول، دوم و سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

3- شهرداری بندرکنگ در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار است.
4- به پیشنهادات مبهم، مشروط، بدون سپرده و ناقص ترتیب اثر داده نخواهد شد.

5- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه ذکر گردیده است.
 شماره فراخوان مناقصه در سامانه ستاد :  2099093094000002

شهرداری بندرکنگ

عنوان پروژه
واگذاری بخشی از عملیات واحد 

خدمات شهری و فضای سبز
 به بخش خصوصی

مبلغ ضمانت شرکت 
در مناقصه )ريال(
1/274/004/186

مدت انجام کار

يک سال

محل اجرای پروژه

شهر تاريخی بندرکنگ

شناسه آگهی:922352

نوبت دوم

 اصلاحیه آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول
 جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مهر هدیه صنایع فولاد راس ساعت 18 روز یکشنبه مورخ 

2 /6 /99 در محل مجتمع تعاونی مهر هدیه صنایع فولاد به آدرس شهرک پیامبر اعظم مجتمع مهر هدیه صنایع فولاد تشکیل می گردد 
لذا از کلیه اعضا دعوت می شود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانیدو 
یا وکیل /نماینده خود را کتبا  معرفی نماییدضمنا به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی تعداد 
آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3رای و هر شخص غیر عضو  تنها یک رای  خواهد بود و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی می  بایست به 
همــراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1 /6 /1399 در محل مجتمع مهر هدیه صنایع فولاد حاضر تاپس از احراز هویت و تایید وکالت 
برگه ورود به مجمع را دریافت دارند دستور جلسه :استماع گزارش هیئت مدیره و بازرسان -طرح وتصویب صورتهای مالی سال های 
86 الی 98 - طرح و تصویب بودجه پیشنهادی سال 99 -انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیئت مدیره -انتخاب بازرس اصلی و علی 
البدل * داوطلبان تصدی سمتهای هیئت مدیره و بازرسی به موجب ماده 2 دستور العمل موظفند حداکثر ظرف یکهفته از  انتشار آگهی 

دعوت فرم داوطلبی را تکمیل و تحویل دفتر تعاونی نمایند .

تاریخ انتشار :99/5/2

هیئت  مدیره نام و نام خانوادگی و امضا شرکت تعاونی مسکن مهر هدیه صنایع فولاد

آجرهای اهدایی، دیوار و سقف مدارس را می سازند

سقف های لرزان بر سر دانش آموزان هرمزگانی
بحران کمبود مدرسه ومدارس پیروفرسوده را بایستی جدی گرفت و  بایستی تا قبل از اینکه دانش آموزان در زیر آوار کلاس های فرسوده مدفون شوند، تمام مدارس فرسوده بازسازی شوند

علی زارعی/ دریا

daryaz           @gmail.com1359

طرح : آصفه جهانی

 گروه خبر // باید در اســتان های جنوبی کشور باشید تا 
طعم گرمای طاقت فرسا و شرجی هوا را به خوبی بچشید، 
گرمایی که گاه از ۵0 درجه می گذرد و امان هر انســانی را 
می برد، در این میان نقش وسایل سرمایشی همچون کولر 

بسیار اساسی و از نان شب هم واجب تر می شود.
   همیشه وقتی اسمی از تابستان به میان می آید فکرها به سمت 
گرمای هوا و استراحت زیر سایه درختان می رود؛ تب تابستان 
همیشه داغ اســت اما با این وجود برای بسیاری از ما یادآور 
خاطرات خوش نیز گاها هست.اما هستند انسان هایی که تابستان 
طاقت فرسای جنوب برایشان هیچ چیز جز زجر و سختی ندارد 
و تمام ســختی هایی که در دیگر ایام تحمل می کردند با گرم تر 
شدن هوا و تاثیر گرمای طاقت فرسای بالای 40 درجه مضاعف 
می شــود.به جز اخبار کرونا این روزها خبر دیگری هم صدر 

اخبار شده است و آن هم به پیک رسیدن مصرف برق در کشور 
بوده که حاکی از گرم تر شــدن هوا و بالارفتن میزان استفاده از 
وســایل سرمایشی است.در همین به پیک رسیدن های مصرف 
برق در کشــور، هستند کســانی که هیچ چیزی برای تاثیر بر 
روی مدار مصرف برق ندارند آنها حتی از متعارف ترین وسیله 
سرمایشی منطقه خود هم بی بهره هستند.تصور گذران زندگی در 
هرمزگان بسیار سخت است و شاید خیلی ها نتوانند این مسئله 
را تحمل کنند اما افرادی در اســتان ثروتمند هرمزگان زندگی 
می کنند که به دلیل عدم تمکن مالی توانایی خرید کولر ندارند.

همین امر موجب شده است یک گروه جهادی و مرکز نیکوکاری 
به نام مرکز نیکوکاری غدیر گلشــهر آستین همت بالا بزند و با 
راه اندازی پویش مهر علوی ســرما را به خانه های نیازمندان به 
ارمغان ببرد.درخشان مسئول مرکز نیکوکاری غدیر گلشهر در 

گفت و گو با خبرنگار تسنیم اظهارداشت: مرکز نیکوکاری غدیر 
گلشــهر با یک سری درخواست ها روبرو بود و افراد نیازمندی 
که فاقد کولر بودند درخواست تامین آن را داشتند.وی افزود: بر 
اســاس این درخواست ها ما پویشی را تحت عنوان مهر علوی 
طراحی کردیم و نیت کردیم که بتوانیم 110 دستگاه را از محل 
کمک های مردمی تامین کنیم.درخشــان بیان کرد: خوشبختانه 
تاکنون توانســته ایم برای 30 خانــوار فاقد کولر، کولر تامین و 
اهدا کنیم.مسئول مرکز نیکوکاری غدیر گلشهر خاطرنشان کرد: 
تاکنون بیش از ۵00 درخواست کولر به ما رسیده است که ۲90 
نفر از آنها را بررســی کردیم و با توجه به ظرفیت موجود فعلا 
110 نفر را انتخاب کردیم.درخشان تاکید کرد: مردم می توانند 
با گرفتن کد دســتوری  # 91001 * 66۵۵ * یا به نیازمندان 
کولر اهدا کننــد و یا کمک های نقدی خــود را واریز کنند.به 
گزارش  تســنیم ، وی افزود: این مرکز همچنین یک  شــماره 
کارت )۵041۷۲11116۲149۷( دارد که خیران و نیکوکاران 

می توانند از طریق آن کمک های نقدی خود را واریز کنند.

خنکای نسیم مهر علوی در خانه نیازمندان هرمزگانی 


